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اکران همزمان فیلم های جشنواره بین المللی 
کودکان و نوجوانان در شهر مریوان

س�نندج – عص�ر آزادی : عبی�د رس�تمی از 
اکران همزمان فیلم های س�ی و چهارمین دوره 
جش�نواره فیلم ک�ودکان و نوجوانان در ش�هر 

مریوان خبر داد.
عبید رسللتمی مدیرکل فرهنگ وارشللاد اسللامی 
کردسللتان در مصاحبه مجازی با رسللانه های استان 
اظهار داشللت: سللی و چهارمین جشنواره بین المللی 
فیلللم های کودکان و نوجوانان از تاریخ 16 لغایت 20 
مهرماه سال جاری در سراسللر کشور از جمله استان 

کردستان نیز برگزار می شود.
وی افزود: با تدابیر اندیشیده شده فیلم های کودک 
و نوجوان این دوره که شللامل 18 فیلللم بلند، کوتاه 
داستانی و انیمیشن است در شهر مریوان از تاریخ 16 

لغایت 20 مهرماه نیز اکران خواهد شد.
رستمی اضافه کرد: اکران همزمان فیلم های کودک و نوجوان با رعایت کامل پروتکل های 
بهداشللتی و بصورت رایگان با همکاری فرمانداری و سللایر ادارات و نهادهای فرهنگی سطح 

شهر در سینما کردستان مریوان انجام خواهد شد.     
مدیرکل فرهنگ و ارشللاد اسللامی کردستان با اشللاره به اینکه فیلم های اکران شده در 
استانها مربوط به بخش مسابقه ایران است اظهار داشت: این بخش توسط کودکان و نوجوانان 
مقطع سنی 6 تا 16 سال داوری خواهد شد در مریوان این داوری توسط 22 نفر از کودکان 

و نوجوان عاقمند به فیلم های کودک و نوجوان داوری خواهد شد.
رستمی اسامی فیلم های اکران شده بخش مسابقه ایران را حوزه فیلم های بلند اینچنین 
نام برد: پسللران دریا به کارگردانی افشللین هاشمی ، یدو به کارگردانی مهدی جعفری، لیپار 
به کارگردانی حسین ریگی، داستان های هزار و یک روز به کارگردانی حبیب احمد زاده، بام 
بالا به کارگردانی سید جمال سید حاتمی، برزنگی به کارگردانی حسین قاسم جامی، بلیط به 
کارگردانی مرتضی حیدری ، شهر گربه ها به کارگردانی  سیدجواد هاشمی و میان صخره ها 

به کارگردانی  مختار عبدالهیاز جمله فیلم های بلند این دوره جشنواره است.
ایشان یادآور شدند: فیلم های کوتاه و انیمیشن این دوره شامل آی دی، ستارگان زیر باران، 
بادهای پاییزی بادهای بهاری و دو کبوتر و فیلم های کوتاه داسللتانی شامل درختان خیابان 
ولی عصر یا امپرسللیون، عملیات طبقه دوم، دوچرخه باز ، برای بار دوم و وایار از جمله این 

فیلم ها است.

تشدید کاهش سطح آب سفره های زیرزمینی البرز
مدیرکل حفاظ�ت محیط زیس�ت البرز گفت: 
پایین آمدن سطح آب سفره های زیرزمینی روی 
مناطق مستعد انتشار گرد و غبار مانند اشتهارد 

و نظرآباد تاثیر می گذارد.
فردین حکیمی گفت: کاهش آب سد کرج و طالقان 
تاثیرات زیست محیطی فراوانی خواهد داشت و حتی 
باعث مهاجرت برخی گونه های پرندگان از حاشیه  این 

سدها می شود.
وی ادامه داد: هر چه میزان خشکسالی بیشتر باشد 
و بارش کمتری را شاهد باشیم، نتیجه آن می شود که 

سللطح آب های زیرزمینی کاهش می یابد و پایین آمدن سطح آب سفره های زیرزمینی روی 
مناطق مستعد انتشار گرد و غبار مانند اشتهارد و نظرآباد تاثیر می گذارد.

این مسئول اضافه کرد: پراکندگی گرد و غبار در هوا باعث خشکی باغات می شود و از بین 
رفتن درختان و محصولات کشاورزی بر محیط زیست تاثیرگذار است.

حکیمی گفت: اگر آبخوان های زیرزمینی تغذیه نشللود منجر به فرونشسللت زمین خواهد 
شللد و در زمان خشکسللالی از بین رفتن پوشللش گیاهی نیز باعث آتش سوزی می شود که 
متاسللفانه تاکنون آتش سللوزی هایی در مناطق مختلف البرز بر اثر خشللکی پوشش گیاهی 

مشاهده شده است.

مدیرکل اوقاف گلستان:

۴۳ زندانی جرائم غیرعمد در گلستان به برکت 
موقوفات آزاد شدند

۴۳ زندان�ی جرائم غیرعمد در گلس�تان به برکت موقوفات آزاد ش�دن مدیرکل 
اوقاف و امور خیریه گلستان گفت: از محل موقوفات گلستان در ایام کرونا ۱۹۰ هزار 
بس�ته معیشتی توزیع شده و ۴۳ زندانی جرائم غیرعمد آزاد و دو هزار و ۱۰۰ حافظ 

قرآنی تربیت شدند.
حجت الاسللام روح الله سلللیمانی فرد در سللخنرانی نماز جمعه به مناسللبت هفته وقف 
در گللرگان اظهار کللرد: صدقه جاریه از صدقه، ارزشللمندتر و اولی تر اسللت.مدیرکل اوقاف 
و امللور خیریه گلسللتان افزود: صدقه جاری یعنی برای سللاخت مدرسلله، مسللجد، مصلی، 
 بیمارسللتان، درمانگاه و غیره خشللتی بر روی خشللت گذاشته که سللالیان سال مردم از آن 

استفاده کنند.
وی بیللان کللرد: صدقه جاری مصداق بارز وقف بللوده و کارکردهای مختلف مانندکمک به 
موضوعات علمی، دانش بنیان، ازدواج، اشتغال، رفع گرفتاری و غیره دارد.سلیمانی فرد ادامه 
داد: عنصر وقف در گسترش تمدن اسامی نقش موثری داشته ومستشرقان هم به این مسئله 
اظهار کرده اند.مدیرکل اوقاف و امور خیریه گلستان اضافه کرد: یکی از مولفه های قدرت نرم 
نظام اسللامی اماکن متبرکه هسللتند که بیش از ۹0 هزار مسجد و بیش از هشت هزار بقعه 

متبرکه در کشور وجود دارد.
وی به وجود بیش از سه هزار و ۷00 مکان مذهبی در گلستان اشاره کرد و افزود: دو هزار 
و 800 مسللجد و 12۳ بقعه متبرکه وجود دارد که ملجاء و پناه مردم هستند.سلللیمانی فرد 
گفت: در گلستان با آگاهی و دینداری مردم، موقوفات زیادی وجود داشته و رتبه پنج کشور 

را در این زمینه داریم.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه گلستان اظهارکرد: ۷8 درصد موقوفات گلستان بعد از انقاب 
اسللامی به ثبت رسیده که به برکت خون شللهدا و راهبری علما بوده است.وی ادامه داد: از 
محل موقوفات گلسللتان در ایام کرونا 1۹0 هزار بسللته معیشللتی توزیع شده و ۴۳۳ زندانی 

جرائم غیرعمد آزاد و دو هزار و 100 حافظ قرآنی تربیت شدند

روز بدون فوتی در گلستان؛ تزریق بیش از یک 
میلیون و ۳۴۴ هزار دُز واکسن

 رئیس دانش�گاه علوم پزشکی اس�تان گلستان با اش�اره به تداوم روند کاهشی 
بستری های کرونا، گفت: پس از ماه ها، در ۲۴ ساعت گذشته هیچ فوتی مثبت کرونا 

در استان گلستان نداشتیم.
عبدالرضا فاضل  در گرگان با اشاره به تداوم روند کاهشی بستری های کرونا، اظهارداشت: 
پس از ماه ها تجربه تلخ، خوشبختانه در 2۴ ساعت گذشته هیچ فوتی مثبت کرونا در استان 
نداشللتیم. امروز 1۹6 بیمار مبتا به کرونا در مراکز درمانی اسللتان بستری هستند که 5 نفر 
کمتر از دیروز است.رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان گلستان گفت: از این تعداد ۳۹ نفر در 
بخش مراقبت های ویژه تحت درمان قرار دارند و 1۹ نفر به علت وخامت حالشان با ونتیاتور 

نفس می کشند. 
براسللاس آخرین ارزیابی صورت گرفته، شللهر های کردکوی، رامیان، گمیشللان، ترکمن و 
آزادشهر در وضعیت آبی و بقیه شهر های استان در وضعیت زرد شیوع کرونا قرار دارند.رئیس 
دانشللگاه علوم پزشکی گلستان با بیان اینکه روند کاهشللی ابتا نباید ما را نسبت به رعایت 
شیوه نامه های بهداشتی بی توجه کند از مردم خواست تا واکسینه شدن بخش زیادی از جامعه 

ماسک بزنند و فاصله اجتماعی را رعایت کنند.
نخست وزیر جدید ژاپن: جسم و روح خود را وقف بحران کرونا خواهم کردفاضل همچنین 
با اشللاره به وند واکسیناسللیون گفت: تاکنون ۹10 هزار و 1۹5 نفر در اسللتان نوبت نخست 
واکسللن کرونا را دریافت کرده اند و ۴۳۴ هزار و ۹6 دُز هم برای نوبت دوم تزریق شللد.رئیس 
دانشگاه علوم پزشکی گلستان افزود: همچنین از مجموع واکسن های تزریق شده امروز ۳62 

دُز واکسن برکت بود و مجموع دُزهای واکسن ایرانی برکت به 162 هزار و ۹05 دُز رسید.
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رییس دانش�گاه تبریز با اشاره به رشد بیش 
از ۱۰ براب�ری تعداد دانش�جویان خارجی این 
مرکز دانش�گاهی گفت: تعداد آنان س�ه سال 
قبل حدود ۸۰ نفر بود که اکنون به حدود یک 

هزار و ۱۰۰ نفر رسیده است.
دکت��ر رضا مجیدی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا 
افزود: جایگاه دانش��گاه تبریز را در س��ه سال اخیر 
از ۱۳ به پنجم کش��وری رس��انده ایم که دلیل آن 
انتخ��اب تیم مدیریتی علمی بر مبنای شایس��تگی 
های تخصصی و به دور از هر گونه وابس��تگی های 

جناحی و سیاسی بود.
وی با تاکید بر اینکه باید بستری فراهم کنیم که 
از همه مغزها استفاده کنیم و دانشگاه چنین فضایی 
است، اضافه کرد: دانشگاه های امروز، دانشگاه های  
نس��ل چهارم هستند که بین المللی و جامعه محور 
بودن، رویکرد اصلی آنهاست و دانشگاه تبریز نیز در 

این مسیر حرکت می کند. 
وی توضی��ح داد: در مس��یر بی��ن المللی ش��دن 
دانش��گاه تبریز علاوه بر رش��د بی��ش از ۱۰ برابری 
تع��داد دانش��جویان خارج��ی، بی��ش از ۷۰ طرح 
پژوهشی مشترک بین المللی در دست اجرا داریم.

دکت��ر مجیدی ب��ا بیان اینک��ه دانش��گاه تبریز 
دبیرخانه دانشگاه های ایران در همکاری با دانشگاه 
های ترکیه اس��ت، تش��ریح کرد: تاکنون ۳۷ طرح 
مشترک با سازمان پژوهش فناوری ترکیه، مسوم به 
»توبیتاک« انجام داده ایم و در سال ۱۳۹۷ با حضور 
معاون وزیر علوم وقت کشورمان و معاون توبیتاک، 
حسن ماندال، در دانش��گاه تبریز جلسه ای در این 

راستا برگزار  شد.
وی ادامه داد: در بحث جامعه محوری نیز دانشگاه 
تبریز باید هم در بحث ش��ناخت مشکلات مبتلا به 
جامعه در بخ��ش های مختلف اقتص��ادی، علمی، 
اجتماع��ی و فرهنگی و هم درمان آن محل مراجعه 
باشد که البته موفقیت در این حوزه نیازمند قبولی 
دانش��گاه به عن��وان مرجع علمی از س��وی جامعه  

است. 
وی با بیان اینکه در این راس��تا هیات اندیشه ورز 
دانشگاه تبریز ایجاد شده است، گفت: مرکز رشد و 
نوآوری دانشگاه تبریز برای اولین بار در سال ۱۳۸۶ 
در دانش��کده ش��یمی آغاز به کار ک��رد که در ابتدا 
موفقیت چندانی نداش��ت، اما اکنون افتخار استان 

است، به گونه ای که 
در ش��یوع کرونا، مرکز رشد و نوآوری و دانشکده 
ش��یمی دانش��گاه تبریز در فاصله ۴۸ ساعت برای 
تامین کل مواد ضدعفونی کننده اس��تان در صورت 

تهیه الکل اعلام آمادگی کرد.
رییس دانش��گاه تبریز با اشاره به اینکه این مرکز 
دانشگاهی از س��ال ۱۳۸۵ آموزش مجازی داشت، 
اما هیچ تجربه آموزشی جدی نداشت، افزود: اما در 
همه پرس��ی کرونا این بخش به ش��کل جدی فعال 
ش��د و بعد از عید ۱۳۹۹ آموزش مجازی این مرکز 

دانشگاهی برای دروس نظری آغاز شد.
وی اضافه کرد: در س��ایه تدابیر اتخاذ ش��ده تا به 
ام��روز وقف��ه ای در ارائه دروس نظ��ری و عملی به 

دانشجویان دانشگاه تبریز پیش نیامده است.
رییس دانش��گاه تبریز همچنین با اش��اره به روند 
رو به رش��د هم��کاری های بین الملل��ی این مرکز 
دانشگاهی یادآوری کرد: در سایه برنامه ریزی های 
همکاران مان در س��تاد دانش��گاه تبریز، در ارزیابی 
اخی��ر همکاریهای بین المللی دانش��گاه ها و مراکز 
دانشگاهی کش��ور توسط وزارت علوم رتبه پنجم را 

کسب کردیم.
مجیدی افزود: امیدوارم با ادامه این روند، دانشگاه 
تبری��ز همانند قدمتش بعد از دانش��گاه تهران دوم 
از نظ��ر علمی در جایگاه دوم کش��وری جای گیرد؛ 
البته در بین دانش��گاه های جامع کشور رتبه سوم 

هستیم.
وی ب��ا بیان اینکه در س��ال ه��ای ۹۸ و ۹۹ جزو 
س��ه دانشگاه برتر کش��ور در حوزه پژوهش شدیم، 
ادامه داد: بودجه دانشگاه تبریز پایین بود، اما در سه 
س��ال گدشته دوم یا سوم بوده است؛ سه سال قبل 
۲۵ درصد بودجه دانشگاه، معادل حدود ۶۰ میلیارد 
تومان، از محل حقوق حق التدریس��ی ها و شرکت 

ها بدهی داشتیم که ما بخش عمده آن را پرداخت 
کردی��م. وی اضافه کرد: ماهان��ه ۱۰ میلیارد تومان 
افزایش بودجه از محل همس��ان سازی، معادل ۶۰ 
میلیارد تومان باید به دانشگاه تبریز بدهند که هنوز 
ریال��ی نگرفته ایم، اما ما افزایش حقوق همکاران را 

از این محل پرداخت کرده ایم.
رییس دانش��گاه تبریز با اش��اره ب��ه افزایش ۸۴ 
درص��دی بودج��ه این مرکز دانش��گاهی در س��ال 
تحصیلی گذش��ته، گفت: اکنون حدود ۸۰ میلیارد 
تومان دولت به دانشگاه تبریز و به تبع آن ما نیز به 

همکاران بدهکاریم.
وی تش��ریح کرد: اکنون طرح های پژوهش��ی و 
آموزش��ی ما در حال س��وق یافتن به سمت جامعه 
محوری ب��رای حل آس��یب های اجتماعی اس��ت 
و در تلاش برای کاس��تن از رش��ته های تحصیلی 
سنتی هس��تیم؛ در این راستا رشته های تحصیلی 
حسابداری و اکتشاف را در دانشگاه برقرار کرده ایم 
و عل��وم ارتباطات اجتماعی نداش��تیم که آن را نیز 

ایجاد می کنیم. 
وی ب��ا بیان اینکه توجه به رش��ته های تحصیلی 
بین رش��ته ای اولویت ماست، توضیح داد: در بحث 
دانشگاه های منطقه ای، ابتدا دانشگاه ها استانی می 
شوند که بر اس��اس آن و در قالب شورای مدیریت 
عالی دانش��گاه ها، هر گونه تصمی��م گیری در باره 

رشته ها و گرایش ها در آن انجام می شود.
رییس دانش��گاه تبریز با اش��اره به اینکه نس��بت 
اعض��ای هیات علم��ی به دانش��جو در ای��ن مرکز 
دانش��گاهی مانند دیگر دانش��گاه های بزرگ کشور 

اس��ت، توضی��ح داد: در دانش��گاه تبری��ز ۷۸۰ نفر 
هیات علمی، ۸۰۰ نف��ر کارمند و بیش از ۲۳ هزار 
دانش��جو داریم که ۱۰ درصد دانشجویان در مقطع 
دکتری، ۳۰ درصد در مقطع کارشناس��ی ارش��د و 

بقیه کارشناسی تحصیل می کنند.  
وی گف��ت: در س��ه س��ال اخی��ر افزای��ش ۱۰۰ 
درصدی در تولید مقالات علمی داشتیم و در طرح 
های پژوهش��ی و فناوری نیز ۳۰ تا ۷۰ درصد رشد 
داشتیم که بسته به دانشکده ها و رشته ها این مهم 

متفاوت است.
وی درب��اره اقدام��ات انج��ام گرفته در راس��تای 
ارتقای س��طح رفاه دانشجویان دانش��گاه تبریز نیز  
بیان ک��رد: رتبه خوابگاه های ما با حمایت صندوق 
رفاه دانش��جویی و بخش خصوصی از رتبه پنجم به 
دوم ارتقا یافته و حدود سه میلیارد تومان برای این 

منظور هزینه شده است.
دکتر مجیدی تش��ریح کرد: دانشگاه تبریز قبل از 
همه گیری کرونا س��الانه یک ه��زار و ۷۰۰ برنامه 
فرهنگی داشت که این رقم در همه گیری کرونا به 

حدود یک هزار مورد کاهش یافت. 
وی ی��ادآوری کرد: در زم��ان حاضر ۱۰۳ انجمن 
علم��ی، ۱۸ کانون فرهنگی و اجتماعی و ۴۴ عنوان 
نشریه دانشجویی داریم و سه دوره برگزیده کشوری 

و دو بار شایسته تقدیر در برنامه حرکت شده ایم.
وی اضاف��ه کرد: مهم ترین مس��اله در دانش��گاه 
تبریز، آرامش همکاران اس��ت زیرا دانش��گاه محل 
تعلیم و تربیت می باشد و این نیز در سایه اعتقاد به 
اهمیت امر آموزش میسر می شود که در همه جای 

دنیا نیز چنین است. 
رییس دانش��گاه تبریز گف��ت: تمرکزگرایی دلیل 
اصلی ضعف دانش��گاه تبریز و دیگر دانش��گاه های 
شهرس��تانی ب��رای تعریف پ��روژه ه��ای کاری در 
وزارتخانه های مختلف و س��ازمان های تابع آن در 

نقاط مختلف کشور است.
وی افزود: از سوی دیگر در سطح استانی و محلی 
نی��ز به کارایی دانش��گاه در حل مش��کلات جامعه 

اعتقاد راسخ وجود ندارد.
وی درباره وضعیت اراضی تحت تملک دانش��گاه 
تبریز نیز با اش��اره به وج��ود ۹۰۰ هکتار زمین در 
اختیار آن توضیح داد: برای اراضی خلعت پوش��ان 
۵۰ هکتار تغییر کارب��ری جهت ایجاد پارک علم و 
فناوری در سال ۱۳۹۷ مصوب کردیم، اما یک سال 

بعد ایجاد پارک در دانشگاه ها را ممنوع کردند.
وی ادامه داد: حدود ۲۰ هکتار زمین نیز در شمال 
کشور، پره سر و ۲۰۰ هکتار در مغان زمین داریم.

 س�ی و چهارمین جش�نواره بین المللی فیلم های کودکان 
و نوجوان�ان اصفه�ان  با نام "علی لندی" و با ش�عار س�ینما 
س�رزمین خیال در محل سالن اجلاس سران با حضور پرشور 

کودکان و نوجوانان آغاز گردید. شهردار اصفهان:
شهردار اصفهان در آیین افتتاحیه جشنواره فیلم کودک و نوجوان 
گفت: ضروری اس��ت که جش��نواره بین المللی فیلم های کودکان و 
نوجوان��ان از رخداد هفتگی به جریانی مس��تقل و دائمی در اصفهان 

تبدیل شود.
علی قاس��م زاده در آیین افتتاحیه س��ی و چهارمین جشنواره بین 
المللی فیلم های کودک و نوجوان اصفهان ضمن خیر مقدم به حضار 
اظهار کرد: خوش��حالم که اولین حضورم در بین ش��هروندان در این 
اتفاق مهم فرهنگی وهنری رخ داد. وی افزود: اصفهان همیش��ه شهر 
زندگی بوده است و امیدوارم در آینده نیز شرایط زندگی بهتر در این 

شهر را ایجاد کنیم.
وی گفت: شهر اصفهان با همه ظرفیت های تاریخی و فرهنگی اش 
امانتی در دس��ت ماست که باید آن را به آیندگان تحویل دهیم و از 

این رو حفظ امانت امری مهم است. 
دوران آغازها و پایان ها، بهترین عنوان برای جشنواره  

دبیر س��ی و چهارمین جش��نواره بین المللی فیلم های کودکان و 
نوجوانان گفت: در این دوره س��عی کردیم تا فراگیری جشنواره را در 
سراس��ر ایران گسترش دهیم و این رویداد به صورت مستمر و با نام 

اصفهان در همه دنیا بدرخشد.
علیرضا تابش در آیین افتتاحیه این دوره از جشنواره ضمن تبریک 

حلول ماه ربیع الاول اظهار کرد: این دوره از جشنواره را در روزهایی 
آغ��از می کنیم که بهترین نام ب��رای آن، "دوران آغازها و پایان ها" 
است، این جشنواره آخرین جشنواره قرن و به عبارتی دیگر، نخستین 

جشنواره قرن آینده است. 
وی ب��ا بیان اینک��ه در این دوره از جش��نواره عرض��ه محصولات 
س��ینمایی برای نس��ل آینده را خواهیم داش��ت، ادامه داد: باید این 
جش��نواره ظرفیت هایی را به نمایش بگذارد که در آینده از هویت و 
غرور ایران پاس��داری کند. دبیر جشنواره سی و چهارمین جشنواره 
بی��ن الملل��ی فیلم های ک��ودکان و نوجوانان با بی��ان اینکه کودکان 
جه��ان، قرن جدید را با بیم��اری کرونا آغاز کردن��د و مصیبت های 
اندوهناک��ی را دیدند، اف��زود: هر چند این پاندم��ی ناگوار ی هایی را 
داش��ت، اما تجربیات و درس های زیادی را از خود به جای گذاشت، 
چرا که کودکان و نوجوانانمان کار گروهی و جنگ با سختی ها را در 

این دوران آموختند.
تابش با بیان اینکه فیلم س��ازان این نس��ل آثارش��ان را مطابق با 
نیاز و س��طح دانایی کودکان و نوجوانان مان ساخته اند، گفت: در این 
دوره س��عی کردیم تا فراگیری جشنواره را در سراسر ایران گسترش 
دهیم و از ظرفیت رس��انه های آنلاین به عنوان پتانسیلی قابل توجه 
اس��تفاده کنیم. وی ابراز امیدواری کرد: در آینده نیز این مسیر ادامه 
داش��ته باشد و این رویداد به صورت مستمر و با نام اصفهان در همه 

دنیا بدرخشد.
دبیر جش��نواره س��ی و چهارمین جش��نواره بین المللی فیلم های 
کودکان و نوجوانان ادامه داد: نسل آینده کشور نسلی پویا است؛ طی 
س��ال های اخیر جز امید، پویایی و توان دریافت دیگری از این نسل 
نداش��تم و اطمینان دارم آینده ای که این نس��ل خلق خواهند کرد 

جذاب و دوست داشتنی خواهد بود.
وی با بیان اینکه شاید برای آخرین بار به عنوان دبیر این جشنواره 
در اصفه��ان ای��راد س��خن کند، گفت: امی��دوارم زحم��ات خالصانه 
هم��کاران به م��ذاق کودکان خوش آید و همه کودکان با ش��ادی از 

جشنواره یاد کنند.
تاب��ش با بیان اینکه س��ی و چهارمین دوره جش��نواره بین المللی 
فیلم های کودکان و نوجوانان در ش��رایطی برگزار می ش��ود که ۵۱ 
هزار کودک ایرانی در غم از دست دادن پدر و مادرشان بدلیل کرونا 
سوگوار هس��تند، ادامه داد: جامعه هنری ایران در برابر این کودکان 
خود را مس��ئول می داند، به این کودکان ادای احترام می کنم و این 

جشنواره را به نام "علی لندی" افتتاح خواهیم کرد.

شهردار اصفهان در آیین افتتاحیه جشنواره فیلم های کودکان و نوجوانان اصفهان:
 دبیرخانه دائمی جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان را در اصفهان مستقر خواهیم کرد

 اعضای شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی استان اصفهان 
در صد و ششمین نشست خود در اتاق بازرگانی اصفهان، بررسی 
قطع بیم�ه کارگری برقکاران س�اختمانی دارای پروانه کس�ب و 
همچنین مش�کلات فعالان اقتصادی در خص�وص دریافت مفاصا 
حس�اب قراردادهای پیمان�کاری انفرادی را در دس�تور کار قرار 

دادند.
در ابتدا، پیش��نهاد کارگروه کارشناس��ی ش��ورا در خصوص قطع بیمه 
کارگری برقکاران س��اختمانی دارای پروانه کس��ب توسط سازمان تامین 
اجتماعی بررسی شد. رسول جهانگیری رئیس اتاق اصناف اصفهان ضمن 
تقدی��ر از زحمات اس��تاندار، گفت: به منظور رص��د افرادی که به صورت 
انفرادی خدمات فنی ارائه می کردند به این افراد، پروانه کسب اعطا شد، 
اما در س��ازمان تامین اجتماعی, بیمه اینگونه افراد قطع ش��ده است که 

درخواست داریم سازمان تامین اجتماعی بررسی کند.
س��پس محس��ن ریاضی سرپرست اداره کل س��ازمان تامین اجتماعی 
اس��تان اصفهان، با بیان اینکه هیچگونه قطع��ی بیمه وجود ندارد, گفت: 
افرادی که بیمه آن ها قطع شده است  می توانند با پرداخت سی درصد 
س��هم خود بیمه ش��وند، اما  قطع بیمه افرادی که معافیت کارفرما دارند 
مربوط به موافقت نامه ای اس��ت که در اس��تان اصفهان امضا شده بوده 

است تا این افراد با دریافت پروانه کارفرما محسوب شوند.
ریاضی توضیح داد: بیمه این افراد به صورت خودکار توس��ط س��امانه 
قطع ش��ده  بود که در حال حاضر این مسئله با پیگیری های انجام شده  

بررسی و این مشکل  از طریق  نامه ای که در تاریخ ۱۶ شهریورماه توسط 
ستاد مرکزی اعطا شده، مرتفع شده است.

در ادامه مش��کلات فعالان اقتصادی به منظور دریافت مفاصا حس��اب 
قرارداده��ای پیمانکاری انفرادی از اداره کل تامین اجتماعی اس��تان نیز 
مورد بحث  و بررسی واقع شد و پیشنهاد شد تا سازمان تامین اجتماعی 
ضم��ن اظهار نظ��ر صریح، مفاصا حس��اب ارائه کند وی��ا در نامه تکلیف 
مش��خص ش��ود. محس��ن ریاضی در این خصوص نیز گفت: این مسئله 
مربوط به پیمانکاران حقیقی افرادی اس��ت که در بخشنامه ۱۱,۳ تکلیف 
ش��ده است و بر طبق قوانین دیوان عدالت اداری، قراردادهای پیمانکاری 
انف��رادی مش��مول ماده ۳۸ قان��ون تامین اجتماعی نیس��ت و این بدین 

معناست که مفاصا حساب وجود نداشته و موضوعیت ندارد.
محم��د رضا حبیبی رئیس کل دادگس��تری اصفهان نی��ز اضافه کرد: 
مشکل بوجود آمده به دلیل عدم آگاهی کافی از قوانین است و قراردادی 

که پیمانکاری نیست، نباید به دنبال مفاصا حساب باشد.
مس��عود گلش��یرازی رئیس اتاق بازرگانی اصفهان تاکی��د کرد : بیمه 
کارگ��ری به منظور حفظ حقوق کارگران در نظر گرفته ش��د اما در حال 
حاضر شرایط به گونه ای شده است که بیمه شده نمیتواند از حقوق حقه 
ی خود اس��تفاده کند و لازم  اس��ت مسئله به ش��ورای گفتگوی مرکزی 

ارجاع داده و پیشنهادات اتاق اصفهان مطرح شود.
در ادامه  بند مورد اختلاف بس��ته حمایت��ی اداره کل تامین اجتماعی 
اس��تان  و پیش��نهاد مطرح ش��ده مبنی بر تمدید مصوبه بازرسی دفاتر 

قانون��ی کارفرمای��ان بخش خصوصی  صرفا در آخرین س��ال مالی  مورد 
بحث قرار گرفت. سرپرس��ت اداره کل س��ازمان تامین اجتماعی اس��تان 
اصفهان در این مورد نیز توضیحاتی ارائه کرد و افزود: در س��ازمان تامین 
اجتماع��ی طبق قوانین مصوب، دو نوع مفاصا حس��اب وجود دارد، یکی 
مربوط به کارگاههایی که بوده، هستند و خواهند بود  و همچنین دیگری 
در خصوص کارگاههایی که بدلیل ورشکس��تگی و یا انحلال و ... ارتباط 

آنها با سازمان قطع خواهد شد و وجود خارجی نخواهند داشت.
ریاضی اظهار کرد: طبق قوانین موجود، چنانچه کارگاههایی در وضعیت 
نقل و انتقال، انحلال و یا ورشکس��تگی باشند این بازرسی ده ساله اتفاق 
خواهد افتاد که سازمان تامین اجتماعی اصفهان نیز خود این پیشنهاد را 
مطرح کرده است که این بازرسی به صورت یکساله انجام شود. در انتهای 
این نشست، بس��ته حمایتی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
در سال ۱۴۰۰ بررسی شد و مدیر کل این سازمان گزارشی از این بسته 
ارائه داد. کامران کلانی، مدیر کل اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی توضیح 
داد: بسته حمایتی سال ۱۴۰۰ شامل ۷ بند در ۹ موضوع است و بر چند 
اصل محوری از جمله توس��عه دولت الکترونیک و شفافیت، توجه ویژه به 
آموزش در همه سطوح، توسعه علمی بخش تعاون، توجه به اصل محوری 

مهارت در اشتغال و همچنین بهبود اکوسیستم کارآفرینی تکیه دارد.
مدی��ر کل اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی در بخش��ی از صحبتهایش 
از پیگی��ری مرکز تحقیقات و تعلیمات حفاظت فنی و بهداش��ت کار در 

خصوص رفع صفت سخت و زیان آوری مشاغل نیز سخن گفت.

در شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی استان اصفهان انجام شد:

بررسی مشکلات فعالان اقتصادی به منظور دریافت مفاصاحساب قراردادهای پیمانکاری 
انفرادی و قطع بیمه کارگران دارای پروانه کسب

 تعداد دانشجویان خارجی ما بیش از ۱۰ برابر شده است
رییس دانشگاه تبریز:


